



المدرسة  
الوطنية الأرثوذكسية  
الشميساني

The National  
Orthodox School  
Shmaisani

## School Email Addresses and LMS Accounts

Dear Sami Hamdan Mussa Elqarra,  
Greetings,

Dear NOS Students & Parents,  
Home-School communication is essential for improving and developing and guiding student's behaviour and their academic progress.

Accordingly, we are sharing with you details of your NOS e-mail address, your family account and each of your/our children's account.  
Keeping in mind, you can access it through login into <https://www.gmail.com> or download the **Gmail App** on your mobile phones.

You can also login to the NOS Learning Management System (NOS LMS) by clicking the following link: <https://lms.nos.edu.jo/web/#/login> or by downloading the **NOS School** App on your mobiles using the current family email and the emails of your/our children. This will allow you to follow-up on the academic progress of your sons/daughter, their homework, class schedules, educational resources provided by teachers, grades and school reports.

We kindly ask you to check your school email and the NOS LMS on a regular basis to stay updated on the most recent news/developments.

**Note** : You can change the family and the student's passwords.

For more information about NOS-LMS, kindly check the link below link:

<https://sites.google.com/nos.edu.jo/lms-manual/home>

## عنوان البريد الإلكتروني المدرسي وحساب منصة التعلم الرقمية

السيدة/ سامي حمدان موسى القرا  
تحية طيبة و بعد ،

طلبنا الاحباء، أولياء الأمور الأعزاء  
يعتبر التواصل بين المدرسة و المنزل ذا أهمية كبيرة لما فيه من تعزيز و تطوير و تعديل لسلوكيات الطلبة و تقدمهم العلمي.

لذا نشارك معكم التفاصيل الخاصة بالبريد الإلكتروني المدرسي لعائلتكم و لكل من أبنائكم و أبنائنا الطلبة، والذي بإمكانكم الوصول إليه عن طريق الموقع الإلكتروني <https://www.gmail.com> أو التطبيق الإلكتروني على هاتفكم الخليوي **Gmail App**

إضافة الى أنه يمكنكم الدخول الى منصة التعلم الرقمية الخاصة بالمدرسة من خلال الرابط التالي

<https://lms.nos.edu.jo/web/#/login> أو تحميل التطبيق **NOS School** باستخدام البريد الإلكتروني لعائلتكم و لكل من ابنائكم و ابنائنا الطلبة حيث يتيح لكم متابعة ابنائكم/بناتكم الطلبة أكاديمياً من واجبات و برامج الحصص و المصادر التعليمية من قبل المعلمين بالإضافة الى العلامات و الشهادات المدرسية

راجين متابعة بريدكم الإلكتروني المدرسي و منصة التعلم الإلكتروني يوميا و بشكل مستمر لتبقوا على معرفة بأخر المستجدات

**ملاحظة** : بإمكانكم تغيير كلمة السر الخاصة بحساب العائلة و حساب الطالب/ة

لمعرفة المزيد عن منصة التعلم الرقمية، الرجاء الإطلاع على الرابط التالي :

<https://sites.google.com/nos.edu.jo/lms-manual/home>

## تفاصيل البريد الإلكتروني Email address details

كلمة السر Password	البريد الإلكتروني Email address	العنوان Address
NOS12345	SElqarra.family@nos.edu.jo	حساب العائلة Family Account
NOS12345	Abdullah.Elqarra@nos.edu.jo	عبدالله السابغ الاساسي ج CS مدرسة الشميساني الصف

\*\* For any additional clarification, please contact by:  
Technical support supervisor / Hadi Batarseh  
h.albatarseh@nos.edu.jo  
Tel 962796108307

\*\* لمزيد من الاستفسار، الرجاء التواصل  
مسؤول الدعم الفني / هادي بطارسه  
h.albatarseh@nos.edu.jo  
رقم الهاتف 962796108307